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PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,   25 mai  2023   în şedinţa ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenti fizic la  sedinta:  13  consilieri locali din cei  13  in functie .  
Participă domnul primar – Sorin Lupse,  d-nul viceprimar Dănuț Nicolae, Herta marius 
Nicolae , consilier personal al primarului    si  secretarul   general al comunei Georgela 
Pop. Şedinţa este deschisă de primarul comunei care  da citire ordinii de zi :  

1. Proiect de hotărâre privind  alegerea presedintelui de sedință. 
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului local pe anul 2023 . 
3. Proiect de  hotărâre privind  aprobarea actului aditional nr.1 la  contractul de 

închiriere nr.  1444/2022. 
4. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea indicatorilor  tehnico economici  si a 

devizului general pentrui  realizarea obiectivului de investitii ,, Reparatii si  
consolidări de maluri  distruse în urma inundatiilor pe Valea Mare- localitatea 
Cicârlău  si Valea Ilba  (Handal) 

5. Diverse 
Domnul primar – față de ordinea de zi propusă  supunem aprobării un proiect de hotărâre 
privind actualizarea Regulamentului privind organizarea si functionarea Serviciului Public 
Comunitar Local de Evidenta a Persoanelor al comunei Cicârlău, judetul Maramures  si  
supune la vot ordinea de zi -13 voturi pentru.  
 Se trece la  discutarea primului punct de pe ordinea de zi -Proiect de hotărâre privind  
alegerea presedintelui de sedință. 
 Este propus si ales  domnul consilier local Dorca Nicolae  - 13 voturi pentru  
Se dă cuvantul domnului consilier Dorca Nicolae,  care întreba consilierii locali daca  au 
obiectiuni la  procesul verbal anterioar care este aprobat in forma prezentată . 
 Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi  Proiect de hotărâre privind 
rectificarea  bugetului local pe anul 2023 . 

Domnul primar - am primit  5,6 mii lei pentru finantarea  gratuității acordate copiilor 

pentru transportul  local rutier  din invatamantul preuniversitar  si am primitt mai multe 

solicitări din partea VITAL SA  pentru asigurarea părtii noastre de  cofinantare pentru  

proiectul de apă  ”Sprijin pentru pregătirea Aplicației de finanțare și a 

documentațiilor de atribuire pentru proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii 

de apă și apă uzată din județul Maramureș, în perioada 2014-2020” , Contract de 

Finanțare nr. 222/30.10.2018, Cod SMIS 2014+ 123224 + 3 mii lei si  

 ”Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în 

județul Maramureș” Contractul de Finanțare nr. 1822/03.02.2023, Cod SMIS 2014 

+157094 + 579 mii lei;  

 Bledea Ioan  - sunt două sume diferite , una de  581 mii lei si  adunate dau  582 mii lei , 

care este valoarea bună? 

 Domnul primar – 581 mii lei.  
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Este supus la vot proiectul de hotărâre   13 voturi pentru . 

 Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi Proiect de  hotărâre privind  

aprobarea actului aditional nr.1 la  contractul de închiriere nr.  1444/2022. 

 Domnul primar  - ca urmare a demararii procedurilor pentru implmentarea proiectului cu 

CAV-le s-a diminuat suprafata de păsune  pe care am inchiriat-o la Malanca , motiv pentru 

care supunem aprobarii actul aditional pentru modificarea  conditiilor contractuale. 

  Bledea – nu se putea compensa cu cu ce am cumpărat noi  anul trecut? 

 Domnul primar – ba da , dar el  are depus dosar pentru plata la APIA , iar  in contract sunt 

prevazute nr cadastrale , care s-au modificat  cu dezmembrările pe care le-am facut . 

 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 voturi pentru  

Se trece la discutarea  punctului  4 de pe ordinea de zi  Proiect de hotărâre  privind  
aprobarea indicatorilor  tehnico economici  si a devizului general pentru  realizarea 
obiectivului de investitii ,, Reparatii si  consolidări de maluri  distruse în urma inundatiilor 
pe Valea Mare- localitatea Cicârlău  si Valea Ilba  (Handal) . 
 Domnul primar – este vorba despre proiectul cu cele doua vai ( Valea Handalului si Valea 
Mare)   pe care dorim sa  facem proiect si pentru care trebuie sa incheiem un protocol cu 
Apele Romane , în a căror proprietate sunt . Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 
voturi pentru  
 Se trece la discutarea  punctului 5 de pe ordinea de zi-  actualizarea Regulamentului 
privind organizarea si functionarea Serviciului Public Comunitar Local de Evidenta a 
Persoanelor al comunei Cicârlău, judetul Maramures . 
Georgela Pop – este vorba   de actualizarea  regulementului de organizare si functionare a 
SPCLEP Cicârlău , care  în urma  modificărilor legislative care  au intervenit in ultimii ani 
necesită să fie actualizat.  
 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 voturi pentru   
 Diverse  
Domnul primar – au finalizat   licitatia  cei de la CNI referitoare la   proiectul cu vaile,  până 
la sfârsitul lunii iunie speram să finalizeze   proiectarea si să  înceapă executia. 
 Doamna Camelia POP , de la contabilitate va pleca de la noi la Agentia pentru Protectia 
Mediului , o să trebuiasca sa  scoatem postul la concurs. 
 Pentru postul de politist local nu s-a prezentat nimeni la inscrierea dosarelor. 
 Am inceput sa marcam  din nou lemne pentru populatie  300 mc pe Cicarlau si 300 mc pe 
Ilba, din rarituri , de pe pasune , pana la finalizarea  amenajamentului.  
 Am facut achizitia pentru  curatarea pasunii de la DE , s-au facut  verificarile la lucrările de 
pe pasuni, iar unde au fost constate nereguli s-a trimis adrese  . 
 Am depus la  Del Gaz Grid  pentru demararea   extinderii pe Ilba, ce ne-a mai ramas pana 
la legatura cu casele  dinspre Sabisa. Asteptam   sa primim  solutia tehnica si financiara. 
 Am primit proiectul tehnic de la Gradinita Cicarlau. 
 Frentiu Dorin – strada Livezii este prevazuta pentru extinderea la gaz. 
 Domnul primar – nu , doar strada Principală , până la  Pop France.  
Georgela POP -   rog consilierii locali care nu si-au depus rapoartele de activitate pentru 
anul trecut ( Jurje Andrei Razvan , Frentiu Zamfir Dorin si Roman Dorel Ioan  ) să le 
depună pentru  a putea fi publicate si arhivate.  
 Bledea Nicolae -   daca se vor face toaletări la  vegetatie , este un nuc pe linia Bargaului , 
la familia Horincar, care ar trebui  toaletat. 
 Roman Dorel Ioan – s-a facut registrul foselor septice, oamenii ar trebui să stie cine le 
poate  goli  fosele. Vicele – pot face contract de vidanjare si Toma Verdes are vidanj si are 
contract cu  Statia de la Mersor. 
 Bledea Ioan -  cetatenii trebuie sa-si rezolve problema. 
 Liviu Pop – ce se intampla cu concursul de sofer pentru microbuzul scolar .  
 Domnul primar – scoala este responsabilă  cu organizarea concursului.  
 Liviu Pop -  lucrările la iluminat mai continuă? 
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 Domnul primar -  de luni  speram ca vor reveni, mai au si alte lucrări ,  se incadreaza în 
contract . 
 Liviu  Pop  - la păsuni s-au constatat   nereguli ? 
 Domnul primar –unde s-au constatat s-a trimis adrese. 
 Balan Ovidiu – vecinii din amonte  reclamă că din cauza  exploatarii lemnelor  santul  care 
colecteaza apele pluviale de pe deal  s-a  colmatat si  se scurg peste proprietăile lor. Ar 
trebui sa se gaseasca o solutie.  
 Domnul primar – s-au tras lemne si s-a obturat un sanț.  
 Ovidiu Balan – ce presupune proiectul CNI pe vai ? 
 Domnul primar – 170 metri liniari indiguire, 330 metri total lucrări pe Valea Teilor , iar pe 
Valea  Porcului, de la cariera  de la Petre Stan , in jos , catre familia Moldovan , mai 
trebuie sa facă  niste rupturi de pantă.  
 Jurje Andrei – intreba dacă se va face ceva cu iesirea de pe strada Garii pe drumul 
european , este foarte  rea vizibilitatea si am mai cerut sa se monteze o oglindă,   vizavi de 
iesirea de pe strada Lighet.  Pe terenul de fotbal nu merge un bec, este ars  probabil , nu 
s-a facut nimic  cu iluminatul pe straduta de legatura  către  dispensar. 
 Cadar Gheorghe- este o actiune  sportivă   la scoala  prin intermediul profesorului de 
sport si Fabrica de campioni, dacă s-ar mediatiza   actiunea, asfel ca sa participe cat mai 
multi copii.  
 Domnul primar – cu mine nu au luat legatura, frumos era să fim anunțati de catre 
profesorul de sport.  
 Frentiu Dorin  - cu privire la iluminatul pe carare  , s-ar putea monta niste panouri solare 
cu becuri  sunt foarte bune.  
 Domnul  primar – am primit niste solicitări de la Verdes Gheorghe    si Muntean  Nicolae 
sa-i ajutam   cu introducerea  energiei electricecatre cariera si catre  casa. Le-am solicitat 
sa ne comunice un deviz. 
 Nicu  Dorca – pana la prima carieră este dus  curentul . 
 Bledea Ioan – se poate da un pret estimativ. Intrebă dacă se vor face decolmatări ? fizic 
ce s-a putut face , am facut , cand s-a turnat zidul  s-a turnat si jumatate valea.  
 Domnul viceprimar -  da, vom face inclusiv pe Valea Negrutii . 
 Liviu Pop – cand vor incepe lucrarile de curatare  la pasune ? 
 Domnul primar – speram ca intr-o saptamană. 
Dorca Nicolae – trebuie să facem ceva cu parcarea masinilor pe marginea drumului, pe 
strazile principale, este foarte greu să circuli,  sunt cazuri că nu poti trece cu masina mare,  
în sensul giratoriu  deasemenea  nu pot trece .  Să solicităm sprijinul Politiei Romane. 
 Domnul primar -   am crezut ca va participa cineva la concurs pentru politist. 
 Bledea ioan – nu sunt indicatoare montate prin care să fie stationarea interzisă. 
 Dorca Nicolae  - a discutat cu câtiva cetățeni din Bargau , acestia întreba daca nu s-ar 
putea  face un drum de acces   la terenurile din spatele ograzilor , unde am modificat 
intravilanul ? 
 Domnul primar – se poate face,  daca fiecare cedează din proprietatea sa  , pentru a se 
creea drumul de acces. 

Nemaifiind alte discutii pe ordinea de zi se declara inchisă sedinta ordinară a 
consiliului local.  
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